
 
 
Referat fra Styremøte i Fjellestad Hyttegrend 

Tid: 16.01.2024 klokken 18:00 
Sted: Teams 
 

Fra styret: 
Arild Samuelsen  Styreleder 
Jan Robert Bjorvand  Nestleder 
Leif Inge Eie Sekretær 
Annelin Sele Kasserer 
Tina Samuelsen Arifagic  Styremedlem 
Geir Hammersmark Styremedlem 
Henning Ousland Styremedlem 
Kristin Hamre 
Hammersmark* 

Varamedlem 

Rune Evensen Varamedlem 
*Ikke møtt 
 
Arild ønsket alle velkommen til styremøtet.  

Sak 01/24 – Pågående/nye prosjekter – Presentert av komiteene: 

Veikomiteen v/Øyvind Urdalen via styreleder:  

Ingen spesifikke tilbakemeldinger. Vegarbeidet er i.h.t budsjett og plan. 

Løypekomiteen: 

Sommerløype til Fjellestadvarden er ferdig merket og tilrettelagt, men det gjenstår noe «klopping», 
her vil matrialer fra Ballbinge vurderes brukt over myr. Komiteen ønsker møte med Falkgjerdet da i.f.t 
utbedring av løype Bjørnestien – Li-Løa. En del merking/skilting av løyper gjenstår, skilt og matrialer vil 
her komme på ca kr 30 000,-. Forslag om at løypekomiteen inviterer interesserte hytteeiere til «bli 
kjent» turer 2 ganger i året, dette henholdvis for vinter og sommersesong. Forslag om å synliggjøre 
dette gjennom velkommstmail sent til nye hytteeiere, samt via vår Facebookside. Nettsiden 
«Skisporet - Live preppestatus av skiløyper» vil også bli synliggjort tilsvarende.   

Lie-løa og Gapahuk komiteen:  

Når snøen er borte vil komiteen få oversikt over eventuellt vedlikehold og utbedringer. Estimerte 
kostnader vil være på ca kr 8 000,-. 

 

 

https://www.skisporet.no/map


 
Arrangementskomiteen V/ Geir Hammersmark: 

Komiteen vil snart samles for å planlegge årets Påskearangement. Da 2 medlemmer har trukket seg 
skal nye medlemmer rekruteres til komiteen. Komiteen går i dialog med leder av Løypekomiteen for å 
tilrettelegge/samordne for sommer/vinterturer, ref overstående forslag fra Løypekomiteen. 

Sak 02/24 - Godkjenning av referat fra Styremøte – 07.10.2023 

Alle styremedlemmer har lest gjennom gjeldende referat og godkjent dette. 

Sak 03/24 – Gjennomgang og status av regnskap per 01.01.24. 

Styreweb Regnskap AS har nå overtatt regnskapsføringen og innkreving av kontigent. I den 
sammenheng har vi erfart noen utfordringer vedrørende  medlemmenes mailadresser. I tillegg ble det 
innkrevd halv dugnadsgebyr. Hvilket utgjør en kundefordring på 11 200,-. Dette planlegges innkallt 
samtidig med ny årskontigent i mars. Ellers så er regnskapet i.h.t plan.  

Sak 04/24 – Beslutte budsjett for 2024 
 
Styret ble enige om budjettet. Det var også enighet om at man planlegger og budsjetterer med 
overskudd.  
 
Sak 05/24 – Gjennomgang av saker som skal opp på årsmøte den 24.02.2024: 
 

1. Årsrapport - siste halvår 2023 

2. Resultatregnskap – siste halvår 2023 

3. Budsjett 2024 – Inkl. medlemskontingent 

4. Revisjonsrapport 

5. Valgliste 

6. Div. saker 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Sak 06/24 – Oppfølging av sak 33/23 vedrørende fritidsareal ved Gapahuk og akebakke 
 

Fritidsareal ved Gapahuk: 
- Berørte naboer må identifiseres og nabovarsel må utarbeides 
- Skriftlig avtale med grunneier(Kurt Røysland) må utarbeides 
- Årsmøte informeres i.f.t fremdrift 

 
Akebakke: 

- Glitre Energi har ikke godkjent plassering av akebakke med dertil grunnarbeid. Dette grunnet 
deres infratruktur i området. 

- Det jobbes med alternative lokasjoner. 
- Årsmøte informeres i.f.t fremdrift 

 
 
Sak 07/24 – Fastsetting av dato for neste styremøte 
 
Neste styremøte: 20/04-24 klokken 10:00 i Jaktbua til Geir Ole alternativt Teams 
 
SAK 08/24 – Annet 
 
Det foreslås at det på kommende årsmøte at  det legges frem et forslag der årskontigenten forhøyes 
med dertil refusjon av en gitt sum til hytteeiere som deltar på minst en dugnad pr år. Refusjon til 
aktuelle hytteeiere vil bli fratrukket 2. kontigent utsent for det aktuelle året. Styret jobber videre med 
spesifikke forslag til ny kontigent og dertil fratrekk, dette vil bli fremlagt som sak på årsmøte med 
dertil endring av vedtekter.  
 
 
 
Styreleder Arild takket for fremmøtet og møtet ble avsluttet. 
 
Referent: Leif Inge Eie, sekretær 
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